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در نشست کمیسیون کشاورزی و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان با روسای کمیسیون های کشاورزی اتاق های بازرگانی سراسرکشورتاکید شد:

اقتصاد کار دولت نیست/ تاثیر راه اندازی بورس آب و محیط زیست بر توسعه پایدار و
عدالت اجتماعی

در نشست کمیسیون کشاورزی و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان با روسای کمیسیون های کشاورزی اتاق های

بازرگانی سراسرکشورکه با حضور سرپرست وزارت جهاد کشاورزی در اتاق بازرگانی اصفهان برگزار شد، عنوان گردید

اقتصاد کار دولت نبوده و باید به فعالان اقتصادی سپرده شود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان عباس کشاورز، سرپرست وزارت جهادکشاورزی در این نشست با مطلوب خواندن وضعیت کشاورزی کشور، گفت: در تمامی دنیا

بخش کشاورزی رسالت امنیتی و زیست محیطی و رسالت اجتماعی و تعاملی میان فعالان اقتصادی داشته و در حقیقت تقویت کننده امنیت غذایی کشور، حفاظت ازمنابع و

افزایش درآمد کشاورزان را بر عهده دارد.

وی با بیان اینکه در حال حاضر 80 درصد انرژی و بیش از 90 درصد پروتئین موردنیاز کشور در داخل تامین می شود، تاکید کرد: در صورت مراقبت وتوجه ویژه به برنامه های طرح

ریزی شده تا سال 1400 میزان خوداتکایی کشور در پروتئین و کالری افزایش خواهد یافت.

کشاورز تلاش مجموعه خدمتگذاران بخش کشاورزی کشور را عدم ایجاد و جلوگیری از تلاطم و نگرانی برای تولید کنندگان این حوزه بیان کرد.

سرپرست وزارت جهادکشاورزی با تاکید بر رشد پایدار بخش کشاورزی از سال 92 به بعد تصریح کرد: علیرغم اتفاقات اقلیمی و اقتصادی داخل و خارج کشور این رشد مستمر،

فزاینده و پایدار بوده است.

وی همچنین با اشاره به اتفاقات ارزی در کشور گفت : در سال ۹۷ به دلایل سیاسی ، اقتصادی و اجتماعی، نرخ دلار پایین نگه داشته شد و همین امر باعث اعتراض بسیاری از بنگاه

ها ، نهادها و فعالان اقتصادی بخش خصوصی شد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی افزود: در سال ۹۷ دولت مجبور شد به سمت شفافیت رفته و فشاری که برروی پایین نگه داشتن قیمت ارز و دلار بود برداشته شد.

وی خاطرنشان کرد : همین امر باعث بروز لجام گسیختگی در افزایش تولید بسیاری از محصولات در سال زراعی گذشته گردید.

کشاورز همچنین برخی از اتفاقات در عرصه های کشاورزی را ناشی از پدیده های اقلیمی دانست که قابل کنترل بشر نیست.

وی مقوله کشاورزی را اقتصادی دانست و تاکید کرد: در صورتیکه تمامی اقدامات فن گرایانه با شاخص های اقتصادی تطبیق داده نشوند، نتیجه مطلوب حاصل نخواهد شد.

سرپرست وزارت جهاد کشاورزی با تاکید بر اینکه اقتصاد کار دولت نیست و باید به فعالان اقتصادی سپرده شود ، گفت: این در حالی است که امنیت غذایی وظیفه خاص دولت

است.

کشاورز ایجاد تعامل میان ارکان تولید، بازرگانی، سرمایه و صنعت بر مبنای مدل برد -برد را در موفقیت بخش کشاورزی حایز اهمیت دانست و خواستار دخیل کردن تشکل های

کشاورزی در موضوع کشاورزی قراردادی شد و از همراهی دولت در رفع نیازهای این مساله خبر داد.

وی توجه به اقتصاد سبز را در کنار کمک به محیط زیست کشور، بسیار سودآور دانست و خواستار توجه به این مقوله شد.

کشاورز آب مجازی را یکی از راهکارهای کمک به حل بحران آب دانست و تاکید کرد: در تئوری آب مجازی نمی توان موافق صادرات محصولات آب بربود و باید بر صادرات

محصولات کم آب تمرکز کرد. وی همچنین بر برندسازی محصولات کشاورزی توصیه و تصریح کرد: برند اعتبار آفرین است پس بعد از برندسازی از آن حراست کنید.

لزوم توجه به قوام سازی بخش کشاورزی

در ادامه رئیس اتاق بازرگانی اصفهان با اشاره به فرموده اخیر مقام معظم رهبری مبنی بر توجه ویژه بر قوام سازی اقتصاد درشرایط جنگ اقتصادی ، حوزه کشاورزی را جزو اولویت

هایی دانست که باید قوام سازی آن مورد توجه قرار گیرد.

مسعود گلشیرازی، بهره مندی از نظرات کارشناسان، بکارگیری مدیران زبده و توجه به رخدادهای ملی و بین المللی را در رفع ضعف های نهادی اقتصاد کشور موثر دانست.

وی بالاترین آما ر کشور را مربوط به اقلام بذر، خوراک دام و کود بیان و تصریح کرد: با وجودیکه در بخش هایی از حوزه کشاورزی شاهد جد و جهد هستیم اما موضوعات مذکور

خودکفایی ملی را تحت تاثیر قرار داده است.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان نرخ رشد بخش کشاورزی در دنیا را در حالی مثبت 1 درصد اعلام کرد که این نرخ در حوزه های صنعت و خدمات با آمار منفی مواجه بوده است.

گلشیرازی این امر را نشاندهنده منتفع شدن فعالان این بخش در عرصه ملی و بین المللی دانست.

وی کشاورزی را اساس اقتصاد استان اصفهان دانست و گفت: در صورت توجه به توسعه پایدار حوزه کشاورزی، امروز با مشکلات زیست محیطی مواجه نبوده و کشاورزی ما نیز

اساسی و عمیق تر بود.

مسعود گلشیرازی، با اشاره به رتبه اول استان اصفهان در تولید سبزی و صیفی جات، شیرخام، صنایع تبدیلی کشاورزی و رتبه دوم در تولید گوشت مرغ و شترمرغ توجه ویژه به

کشت گلخانه ای و تولید گیاهان دارویی را از جمله مهم ترین فعالیت های استان در حوزه کشاورزی بیان کرد.

وی وضعیت ترسالی دو سال گذشته در استان را موجب تاثیر در ارتقاء 2 برابری آمار جمع صادرات دانست و ابراز امیدواری کرد با توجه به مصوبات گروه اقدام و مسئولیت های

سپرده شده به کمیسیون کشاورزی اتاق اصفهان شاهد وضعیت مطلوب تری در این زمینه در سال های آینده باشیم.

گلشیرازی با اشاره به بحران آب اصفهان، کم آبی و معضلات کشاورزان در این زمینه را یکی از معضلات اجتماعی استان بیان کرد ودر دستور کار قرار گرفتن طرح انتقال آب از خلیج

فارس و تاسیس شرکت انتقال آب خلیج فارس را در رفع مشکل آب اصفهان تاثیرگذار دانست و از سهامداری اتاق بازرگانی اصفهان در این پروژه عظیم خبر داد و گفت: در این

پروژه مقرر شده انتقال آب خلیج فارس ظرف مدت چهار سال عملیاتی شود.

وی همچنین افزود: انتقال آب درون سرزمینی نیز در دستور کار این شرکت قرار گرفته است.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان کشت گلخانه ای و بورس اقلیمی و بورس آب را جزو برنامه های اولویتی کمیسیون کشاورزی اتاق اصفهان بیان و بر تاثیر راه اندازی بورس آب و

محیط زیست به توسعه پایدار و عدالت اجتماعی تاکید نمود.

گلشیرازی همچنین بر لزوم راه اندازی سامانه هوشمند محصولات کشاورزی و پایش و ردیابی محصولات خام کشاورزی از مزرعه تا میادین تاکید کرد.
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محمد صادقی، رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی اصفهان نیزبا بیان اینکه تاکنون نسبت به بخش کشاورزی بی مهری شده است افزود: این در حالی است که بر طبق آمار

بانک جهانی 10 درصد تولید ناخالص داخلی و بیش از 24 درصد اشتغال مستقیم در این بخش است.

وی با اشاره به فعالیت های کمیسیون کشاورزی اتاق اصفهان در دوره نهم فعالیت خود ابراز امیدواری نمود برگزاری این نوع نشست ها در رفع مشکلات دست اندرکاران این حوزه

و افزایش سهم اقتصاد کشور موثر واقع شود. عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان بی توجهی به بخش کشاورزی و دانشگاه را در بهبود وضعیت اقتصادی استان و کشور

حایز اهمیت دانست و از انعقاد تفاهم نامه هایی بین بخش کشاورزی و دانشگاه به همت اتاق دوره نهم اصفهان خبر داد.

کشاورزی پایداراستان اصفهان در گرو حقابه تالاب گاو خونی است

ایرج حشمتی، مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان نیز در این نشست با بیان اینکه متاسفانه به حقابه تالاب گاوخونی توجهی نمی شود، اظهارداشت: کشاورزی پایدار در

گرو حقابه تالاب است اگر این مهم را در سیاست های کوتاه مدت، ناچیز بدانیم کشاورزی در استان اصفهان از بین خواهد رفت.

وی از سرپرست وزارت جهاد کشاورزی درخواست کرد نسبت به محیط زیست استان اصفهان به عنوان استان پیشرو در صنعت و کشاورزی توجه ویژه نموده وافزود: لازم است

دولت به ایفای نقش در حوزه آموزش و فرهنگ سازی کشاورزان و مسایل زیست محیطی بپردازد.
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